
انگین فیرات مربی ترک – آلمانی اسبق فوتبال ایران را بعد از 

چند سال دوری از فوتبال کشورمان، حین یک سفر هوایی پیدا 

کردم و با او به گپ وگفت پرداختم. او که در فرودگاه منتظر بلند 

شدن هواپیمایش بود در مصاحبه با »فرهیختگان« به سوالات 

ما پاسخ داد. مصاحبه با دستیار سابق علی دایی در تیم ملی 

و سرمربی تیم هایی چون سایپا، گسترش فولاد و سپاهان را در 

ادامه می خوانید.

سابقه من بعد از جدایی از سایپا

در فرودگاه هستم و به سوالات شما پاسخ می دهم. امیدوارم بتوانم 

در این مصاحبه حرف های خودم را بزنم. بعد از جدایی از سایپا 

به ترکیه برگشتم. به باشگاه کاربیک آمدم و آنها را از دسته اول به 

سوپرلیگ ترکیه آوردم. بعد به آمریکا رفتم و در باشگاه اف سی 

دالاس مشغول به کار شدم. الان هم با باشگاه قدیمی و ریشه دار 

آلبانی به نام »ولازنیا اشکودا« کار می کنم و فصل موفقی را هم دارم. 

کار کردن در ایران برای من دلنشین است

از زمانی که در ایران کار می کنم بسیار راضی هستم و خاطرات 

بسیار خوبی از این کشور در ذهنم حک شده است. فرهنگ 

ایران و ترکیه بسیار به هم نزدیک هستند و این موضوع باعث 

شد تا در ایران خودم را غریبه حس نکنم. همچنین کار کردن 

با استعدادهای غنی فوتبال ایران برای من بسیار دلنشین بود. 

ایران کشوری است با بازیکنان با استعداد و بسیار قابل پیشرفت. 

البته باید بگویم که شرایط فیزیکی و زیرساختی فوتبال ایران با 

کشورهای دیگر بسیار فرق دارد و این جای تاسف دارد. در حقیقت 

زیرساخت های فوتبال شما به اندازه استعدادهایتان نیست. 

در طول مدتی که در تیم ملی ایران با علی دایی کار کردم، لحظات 

خوبی را به یاد دارم. متاسفانه فشارهای کار کردن در تیم ملی قابل 

قیاس با فشارهای باشگاهی نیست چون در تیم ملی تو زیر فشار 

خواسته های همه مردم هستی در حالی که باشگاه هایی هم 

هستند که در کار کردن با آنها هیچ فشاری به آدم وارد نمی شود. 

در باشگاه های خوبی در ایران کار کردم که از همه آنها خاطرات 

خوبی دارم. 

شاگردان من حالا مربی شده اند

هنوز با جامعه فوتبال ایران در ارتباطم. خیلی از آنها دیگر بازیکن 

نیستند و حالا پست های متفاوتی دارند. مثلا ابراهیم شکوری 

حالا در فدراسیون است. کاظم برجلو یا ابراهیم صادقی مربی 

شده اند. خیلی های دیگر هم همین طور. این موضوع خوشحالم 

می کند و البته که شاهد رشد شخصیتی این عزیزان هم هستم. 

پسرها حالا مربی شده اند و من مفتخرم که مشاورشان باشم یا به 

آنها کمک کنم. برای همه آنها آرزوی موفقیت دارم. 

ایران در صدر اولویت های من است

روی فوتبال ایران همچنان نظر دارم. تیم های ملی و باشگاهی 

را تا جای ممکن دنبال می کنم و عملکرد لژیونرها را زیرنظر دارم. 

بخشی از کار من این است که به روز باشم. این شامل لیگ قهرمانان 

اروپا، لیگ قهرمانان آسیا، لیگ ایران و حتی لیگ های نوظهوری 

مثل قطر است. من مربی خاورمیانه هستم و هر جایی دنیا که 

کار کنم بازار اصلی ام اینجاست در نتیجه تا جای که بتوانم این 

منطقه را دنبال می کنم. ایران هم در صدر اولویت هایم قرار دارد. 

کی روش مربی خوبی بود اما غرورش به او ضربه زد

در مورد کی روش اطلاعات خوبی دارم. سال ها در ایران کار کرد 

و از نظر من نتایج خوبی هم گرفت. کاری به نظر دیگران ندارم. 

به نظر من کی روش هم خوب نتیجه گرفت و هم نظم خوبی را در 

تیم ملی پیاده کرد. با این همه این انتقاد را به او وارد می دانم که 

بگویم هشت سال در ایران بود و حواشی گسترده ای را ایجاد کرد 

که برای من قابل فهم نیست. حتی در بعضی موارد رفتارهایش 

را کاملا عجیب و غیرسازنده ارزیابی می کنم. به نظرم بیش از حد 

مغرور بود و جای نزدیک شدن به آدم ها یا اجازه دادن به آنها برای 

نزدیک شدن به خودش آنها را دور نگه داشت. من به عنوان یک 

مربی خارجی که در ایران کار کرده ام، صحبت می کنم. تجربه 

حضور در تیم ملی را هم دارم. بنابراین می دانم که کار کردن در 

ایران به اندازه کافی دشواری های خودش را دارد و نیازی نیست 

که شما با رفتارهایت بر این حجم دشواری بیفزایی! نیازی نیست 

با حرف هایت با همه بجنگی. 

در مورد کی روش و حضورش در جام ملت های آسیا باید بگویم حذف 

شدن شما مقابل ژاپن برای من باورکردنی نبود. فکر نمی کردم به 

آن شکل حذف شوید و کی روش ناچار شود با چنین پایان بندی 

فاجعه ای ایران را ترک کند. برای ایران خیلی ناراحت شدم. 

کشف های من حالا لژیونر شده اند

در همه این سال ها از ایران پیشنهادهای خوبی داشتم و هنوز 

هم دارم. دلیلش هم این است که هر جا کار کردم با تمام توانم کار 

کردم. آخرین بار هم در ایران با سایپا کار کردم و بازیکنان خوبی را 

پرورش دادم که حالا در خارج از ایران بازی می کنند. بازیکنانی مثل 

کاوه رضایی و علی قلی زاده که کسی آنها را نمی شناخت اما حالا 

لژیونر هستند. یا سجاد شهباززاده یا خیلی های دیگر. خیلی ها را 

در پست های مختلف از تیم های پایه گرفتم و پرورش دادم. باید 

از مربیان پایه شان نیز تشکر کنم که دید خوبی داشتند. از نظر 

خودم خوب کار کردم. حتی دو سال قبل با استقلال مذاکراتی 

داشتم اما زمان بندی اش خوب نبود چون داخل قرارداد بودم و 

امکان خروج نداشتم. 

ایران در آسیا بی نظیر است

نقاط مثبت فوتبال ایران، یکی داشتن استعدادهای خوب است 

و دومی فیزیک مناسبی که برای بازی کردن فوتبال مدرن مورد 

نیاز است. تکنیک ایرانی ها نیز خوب است و اگر روی این سه 

مورد درست و اصولی کار بشود، می توانیم بازیکنانی در اندازه 

استانداردهای جهانی داشته باشیم. ایران تنها کشوری در 

آسیاست که این ترکیب را دارد. 

نقاط ضعف فوتبال شما به ساختار و سازماندهی و همچنین 

تعدد نفرات غریبه با فوتبال در مراکز تصمیم گیری بر می گردد. 

آدم هایی که خارج از ورزش وارد فوتبال می شوند و  برای تیم 

تصمیم می گیرند. 

یک مقدار هم در باشگاه های بزرگ فرصتی که در اختیار مربیان 

قرار می گیرد کم است. نمی توانی با بازیکنان جوان کار کنی. باید 

به هرشکلی که می توانی نتیجه بگیری و این بد است. 

کاش در سپاهان وقت بیشتری داشتم

مشکلات تیم ملی و باشگاه ها را هم باید در نظر گرفت. من در 

سپاهان مربی بودم و 5 بازیکنم در اردوی ملی حضور داشتند. 

خیلی کم پیش می آمد که بتوانم با تیم اصلی ام تمرین کنم و همیشه 

دنبال بازیکنان جوان تر بودم که خب کار کردن روی آنها وقت گیر 

است. کاش در سپاهان می توانستم وقت بیشتری داشته باشم. 

آرزوی موفقیت برای فوتبال ایران

هنوز با ایرانی ها ارتباط دارم. مثلا در ترکیه ایرانی های زیادی 

هستند و با من صحبت  می کنند. داخل ایران هم دوستان 

خوبم با من ارتباط دارند. آرزوی موفقیت دارم برای اهالی 

فوتبال ایران و از فکر اینکه روزی دوباره در ایران کار کنم بسیار 

خوشحال می شوم. 

کریمـی، ملی پـوش فوتسـال بانوان کشـورمان که یکی 

از بهترین هـای ایـن رشـته در آسـیا محسـوب می شـود 

 از شـرایطش و تیـم ملـی می گویـد. کریمـی از همیـن 

حـالا بـرای 5، 6 سـال آینـده اش برنامه ریـزی کـرده و 

می خواهـد بعـد از پایان دوران بازی کردن، مربی پایه ها 

شـود و ایـن رشـته را از دختـران نـو نهال آمـوزش بدهد. 

در ادامـه گفت وگـوی فرشـته کریمـی بـا »فرهیختگان« 

می خوانیـد.

در آستانه سفر به روسیه برای شرکت در یک تورنمنت 

قرار دارید. از این مسابقات بگویید. 

این مســـابقات از پانزدهم اردیبهشـــت و با حضور تیم های 

قدرتمند پرتغال، اسپانیا، روســـیه و ایران برگزار می شود و 

از اهمیـــت بالایی برخوردار اســـت. تیم ما هم تمریناتش را 

آغاز کرده و تلاش می کنیم نتیجه خوبی را برای کشـــورمان 

به ارمغان بیاوریم. هدف نهایی، موفقیت در جام ملت های 

۲۰۲۰ است. 

نظرت درباره نفرات جدید دعوت شده به اردو چیست؟ 

ــد از  ــه بای ــدند ک ــه ش ــتعدی اضاف ــوان و مس ــان ج بازیکن

فرصــت پیــش آمــده نهایــت اســتفاده را ببرند. ایــن بازیکنان 

ــر  ــر فک ــد حرفه ای ت ــد بای ــرفت کنن ــد پیش ــر می خواهن اگ

کننــد، بــه خــواب و خــوراک خــود اهمیــت بدهنــد. در نظــر 

داشــته باشــید فوتســال بانــوان بــا آقایــان تفــاوت دارد و پــر 

ــان  ــخت تر از آقای ــیار س ــوان بس ــتارگان بان ــأ س ــردن خ ک

اســت. 

به نظرشما فرشته کریمی جدیدی در فوتسال بانوان 

ظهور می کند؟!

کریمی ها را می شود و باید ساخت. من از بچگی با فوتسال 

آشنا شدم. برادر بزرگم خیلی به من کمک کرد تا با اصطلاحات 

و اصول فوتسال خو بگیرم. زمان ما دختران کمی فوتسال 

بازی می کردند اما الان هم تعدادشان بیشتر شده و هم اینکه 

می توانند بیشتر پیشرفت کنند. 

فکر می کنید تا چند سالگی می توانید در بالاترین سطح 

ادامه بدهید؟ 

آقای شمسایی تا ۴۲ سالگی بازی کرد اما شرایط برای بانوان 

سخت تر است. من 3۰ ساله هستم و می خواهم تا 35، 36 

سالگی ادامه بدهم. 

مدتی در ایتالیا بازی کردید. شرایط آنجا چطور بود؟ 

در تیم المپیوس که در سری A حضور دارد چهار ماه حضور 

داشـتم امـا نتوانسـتم ویـزا بگیـرم  و قـراردادم را ثبـت کنـم. 

امیـدوارم تـا مردادمـاه ایـن مشـکل را حـل کنـم و بـه تیمی از 

ایتالیـا ملحق شـوم. 

اولین لژیونر حاضر در فوتسال ایتالیا خواهید بود؟ 

البته دوستان دیگر در تیم های کشورهای زیادی بازی کرده اند 

اما اولین ایرانی خواهم بود که در ایتالیا بازی می کند. کار 

سختی دارم اما تلاش می کنم موفق عمل کنم تا راه برای سایر 

بازیکنان ایرانی باز شود. 

پیش از این با خانم مظفر کار کردید و حالا زیر نظر 

خانم بابایی ادامه می دهید. کار کردن با 

این مربیان چطور است؟! 

خانم مـــــــظفر بعد از قهرمان کردن 

تیم در آسیا لژیونر شدند و به جای 

ایشان خانم بابایی که قبلا کاپیتان 

تیم ما بودند انتخاب شدند. خیلی 

خوشحالم که با هردوی آنها کار کردم. 

در حال حاضر هم خانم بابایی در کنار 

خانم حجازی و رعدی زحمت  می کشند. 

به امید اینکه بتوانیم موفقیت هایمان را تکرار 

کنیم. 

از امکانات راضی هستید؟ 

بله. هتل خوب، سالن بدنسازی خوب، سالن کف پوش 

خوب. شرایط از این لحاظ خوب است اما نیاز به مربی بدنساز 

تخصصی، مربی دروازه بانان و یک روانشناس و آنالیزور داریم. 

برای بعد از خداحافظی از فوتسال چه تصمیماتی دارید؟ 

می خواهم وارد دنیای مربیگری شوم. می خواهم از سنین 

پایه به دختران 1۰، 11 ساله آموزش اصولی فوتسال 

را بیاموزم. 

فوتبال را هم دنبال می کنید و می دانیم پرسپولیسی 

هستید. با هم تیمی هایتان کری خوانی هم دارید؟

بله، پرسپولیس امروز با سپاهان بازی دارد)این مصاحبه 

قبل از بازی پرسپولیس و سپاهان تنظیم شده است( 

منتظریم بازی شروع شود. با پیروزی در این بازی 

چمدان هایمان را برای قهرمانی می بندیم! همه 

ملی پوشان پرسپولیسی هستند و فقط دو نفر از 

اعضا استقلالی هستند. البته خانم 

فهیمه زارعی استقلالی است و 

برای همه ما کری می خواند. 

اگر حرف خاصی مانده است بگویید؟ 

تشـکر از روزنامـه شـما کـه بـه 

همیـت  ا ن  نـوا با ل  تسـا فو

می دهیـد. تشـکر می کنـم از 

آقـای صانعـی و از همـه مربیانـم 

کـه بـرای مـن زحمـت کشـیدند. 

انگین فیرات در گفت وگوی اختصاصی با »فرهیختگان«:

کی روش مربی خوبی بود ولی غرورش زمینش زد
شاگردهایم در ایران یا لژیونر شده اند یا مربی!

فرشته کریمی در گفت وگو با »فرهیختگان«:

مشکل ویزا نباشد به ایتالیا بر می گردم
پویا ایدنی برنده جایزه 18 هزار دلارى گیوتای چین

پویا ایدنی عنوان قهرمانى مسابقات بین المللی گیوتای چین را از آن خود کرد. 

به گزارش روابط عمومی فدراسیون شطرنج، پرونده مسابقات بین المللی گیوتای 

چین بسته شد و پویا ایدنی نماینده شطرنج ایران پس از 9 دور رقابت با حریفان 

خود، موفق شد با کسب 7/5 امتیاز عنوان قهرمانى را به دست آورد. ایدنى با 

این قهرمانى علاوه بر کسب جایزه 18 هزار دلارى، 15 واحد نیز بر ریتینگ خود 

افزود. رقابت هاى بین المللی گیوتای چین از سری مسابقات معروف به »یک 

راه یک کمربند« یا همان »راه ابریشم« است. دومین دوره این رقابت ها از ۲7 

فروردین ماه آغاز و تا 5 اردیبهشت ماه در محل هتل شرایتون شهر کینهوانگداوی 

چین برگزار شد. 

در مسابقات بین المللی گیوتای چین بازیکنانی از 11 کشور در دو جدول مسترز 

و چلنجر در 9 دور به روش سوئیسی با یکدیگر به رقابت پرداختند. مجموع جوایز 

این مسابقات بالغ بر 57 هزار دلار بود. سامان آرمند، داور بین المللی کشورمان 

قضاوت لاین یک جدول مسترز را برعهده داشت.

منهای فوتبال

رقابت های اسنوکر 1۰توپ تور رنکینگ آسیایی 

در مرحله فینال انجام شـــد و اسنوکرباز ایران به 

مقام نایب قهرمانی رسید. 

به گزارش روابط عمومی فدراســـیون بولینگ، 

بیلیارد و بولس مرحله فینال رقابت های اسنوکر 

1۰ توپ تور رنکینگ آسیایی روز پنجشنبه انجام 

شد و طی آن احسان حیدری نژاد با نتیجه 6 بر ۴ 

مقابل پانکاج ادوانی حریف قدرتمندی از کشور 

هند شکست خورد و به مقام نایب قهرمانی رسید. 

مرحله سوم رقابت های اسنوکر 1۰ توپ تور رنکینگ آسیایی دوم تا پنجم اردیبهشت ماه به میزبانی کشور هند برگزار شد. 

این مسابقات هر سال به صورت انفرادی در سه مرحله و در کشورهای هند، چین و قطر برگزار می شود که شرکت کنندگان 

آن از قهرمانان قاره ای هستند که توسط فدراسیون بین المللی بیلیارد و اسنوکر و کنفدراسیون ورزش های بیلیاردی آسیا 

دعوت می شوند. 

قرعه کشی رقابت های هندبال انتخابی المپیک ۲۰۲۰ توکیو برگزار شد و تیم کشورمان حریفان خود را شناخت. به گزارش »تسنیم«، 

رقابت های هندبال انتخابی المپیک در بخش مردان از ۲5 مهر الی 5 آبان ماه سال جاری به میزبانی دوحه قطر و با حضور هشت 

تیم برگزار خواهد شـــد. پنجشنبه شب مراسم قرعه کشـــی این دیدارها انجام شد و تیم ملی ایران در گروه دوم با حریفان سختی 

رو به رو خواهد شد. 

گروه بندی این رقابت ها به شرح ذیل است:

:A گروه

قطر، عربستان، هند و هنگ کنگ

:B گروه

بحرین، کره جنوبی، ایران و کویت

پیش از این حضور ایران در مسابقات انتخابی المپیک قطعی نبود اما با اعلام رئیس فدراسیون و پس از برگزاری قرعه کشی، حضور 

ایران در این مسابقات حتمی خواهد بود. با توجه به تغییرات مدیریتی فدراسیون و تعطیلی تیم ملی هندبال از شهریور 97 تا امروز، 

به نظر می رسد کسب سهمیه المپیک با توجه به حضور تیم های قدرتمندی ازجمله قطر، بحرین و کره جنوبی کار سختی خواهد بود. 

هندبال آسیا یک سهمیه مستقیم برای المپیک خواهد داشت. تیم دوم آسیا نیز باید در رقابت با قاره ها سهمیه کسب کند. 

هم گروهی هندبال ایران با بحرین و کره جنوبی اسنوکرباز ایران نایب قهرمان آسیا شد

۰۰:۰۰پایان غلط گیری۰۰:۰۰شروع غلط گیری۰۰:۰۰پایان صفحه آرایی۰۰:۰۰شروع صفحه آرایی
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ارزیابی و بازدید اماکن ورزشی استان مازندران

توسط دکتر جوانمرد

مدیرکل ورزش وتربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی با حضوردر استان مازندران 

از اماکن ورزشی واحدهای دانشگاه آزاد اسلامی این استان بازدید کرد. 

به گزارش روابط عمومی اداره کل تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی، کمال 

جوانمرد، مدیرکل تربیت بدنی دانشـــگاه آزاد اسلامی به همراه جمعی از 

مدیران و مسئولان تربیت بدنی استان مازندران ضمن بازدید از اماکن ورزشی 

واحد های دانشگاهی تابعه استان مازندران اعم از جویبار، قائمشهر، بابل ، 

آمل و ساری در جریان آخرین وضعیت این مجموعه ها، اماکن تحت اختیار 

و طرح های در حال اجرا قرار گرفت. وی همچنین از اماکن ورزشـــی واحد 

چالوس، تنکابن و نور هم بازدید کرد. 

جوانمـرد در مـورد ایـن بازدیدهـا اظهـار کـرد: »بـا توجـه بـه تاکیـد رئیـس 

دانشـگاه آزاد اسـلامی در راه انـدازی ورزش آکادمـی و راه انـدازی مـدارس 

تخصصی در واحد های دانشگاه آزاد اسلامی با برنامه ریزی دقیق به صورت 

میدانـی در واحدهـا حضـور پیـدا  می کنیـم تا از نزدیک شـاهد فعالیت ها و 

برنامه ریـزی اوقـات فراغـت آنهـا برای دانشـجویان و دانش آمـوزان در فصل 

تابسـتان باشیم.« 

ورزش دانشگاه

هومن جعفری
روزنامه نگار

شنبه 7 اردیبهشت ۱۳۹۸   شماره 2750

برای 116 سالگی تشک سازان
اتلتیکومادریـد امـروز در چارچوب 

ی  رقابت هـا سـی وپنجم  هفتـه 

لالیـگا بایـد در ورزشـگاه خانگـی 

خـود ونـدا مترو پولیتانـو به مصاف 

وایادولیـد بـرود. شـاگردان دیگـو سـیمئونه بـا فاصله 6 امتیازی نسـبت به 

رقیـب سـنتی خـود رئـال مادرید جایـگاه دومی را برای دومین سـال پیاپی 

تقریبـا گارانتـی کرده انـد. با این حال این مسـابقه حساسـیت ویژه ای برای 

روخی بلانکو خواهد داشـت. طبیعتا وایادولید رده هفدهمی نباید رقیب 

چالش زایـی بـرای تیـم مادریدی باشـد امـا قطعا پیروزی در اولین مسـابقه 

بعد از جشـن 116 سـالگی باشـگاه می تواند امری مسـرت بخش و جالب 

بـرای بازیکنـان و هواداران باشـد. 

۲6 آوریـل 19۰3 و چنـد مـاه بعـد از تاسـیس باشـگاه رئـال مادریـد، سـه 

دانشـجوی باسـکی کـه در پایتخـت تحصیـل می کردنـد اقـدام بـه تاسـیس 

باشـگاهی کردند تا شـعبه دیگری باشـد برای تیم شهرشان، اتلتیک بیلبائو. 

ابتـدا لبـاس تیـم آبی سـفید بـود و بـه پیراهـن بلـک بـرن روورز در انگلیـس 

شـباهت داشـت امـا 8 سـال بعـد کیـت اصلـی لبـاس بـه راه راه قرمزسـفید 

تبدیـل شـد. روایت هـای گوناگونـی بـرای علـت ایـن تغییر گفته شـد اما گویا 

ارزان قیمت تریـن لبـاس موجـود همـان پیراهـن قرمـز سـفید بـود. بعدهـا به 

خاطر شـباهت لباس اتلتیکویی ها به یک برند معروف سـازنده تشـک، لقب 

»تشک سـازان« به این تیم پایتخت نشـین داده شـد و هنوز هم خیلی ها این 

تیـم را بـا همیـن لقـب می خوانند. 

آنها سومین تیم پرافتخار فوتبال اسپانیا هستند. 1۰ قهرمانی و 9 نایب قهرمانی 

در لالیگا، 1۰ قهرمانی و 9 نایب قهرمانی در کوپا دل ری، دو قهرمانی در سوپرکاپ 

اسپانیا و سه قهرمانی در سوپرکاپ اروپا، ۴ قهرمانی در یوفاکاپ و لیگ اروپا، 

سه نایب قهرمانی در جام باشگاه ها و لیگ قهرمانان اروپا و... از مهم ترین عناوین 

قرمزسفیدها در طول تاریخ بوده است. 

آنها از سال ۲۰11 دیگو سیمئونه را به عنوان سرمربی جدید خود روی نیمکت 

دیدند و از همان زمان بود که دوران شکوفایی مجدد اتلتیکویی ها آغاز شد. آنها 

دوباره به جمع بزرگان فوتبال اسپانیا و اروپا اضافه شدند. در میان قدرت نمایی 

بارسا و رئال توانستند لالیگا را در سال ۲۰1۴ فتح کنند و دوبار به فینال لیگ 

قهرمانان راه پیدا کنند و حتی برنده کوپا دل ری شوند. با این حال آنها در زمان 

رادومیر آنتیچ در فصل 1996-1995موفق شدند به تنها دوگانه خود در یک 

فصل برسند و همچنین در اواخر دهه ۴۰ و اوایل دهه 5۰ میلادی با هلنیو هررا 

به دو فتح بزرگ در لالیگا نائل شوند. 

آنها هیچ وقت رابطه خوبی با همشهری پرقدرت و پرافتخار خود نداشتند. 

آتلتی ها سالیان سال است که رئال را تیم سلطنتی می دانند و حتی شعار ویژه و 

معروفی هم برای آنها ساخته اند که در ورزشگاه توسط هواداران این تیم خوانده 

می شود. شعاری با مضمون اینکه » برو مادرید، برو مادرید، تیم دولت، مایه 

خجالت کشور.« آنها با دیگو سیمئونه به طلسم 1۴ سال نبردن مقابل رئال در 

دربی مادرید پایان دادند و آنها را در فینال کوپا دل ری در برنابئو شکست دادند 

و جام را بالای سر بردند. 

هشتگ فوتبال

نوید استاد رحیمی
روزنامه نگار

روزبه دلاور
 روزنامه نگار


